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4. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 18.4.2016  
 
Ing. Bobík: 
Druhá interpelácia sa týka tiež mojej interpelácie, tiež sa nenachádza v písomnej časti medzi 
interpeláciami poslancov, je to zo 14.12., to znamená z decembrového zastupiteľstva a týkalo 
sa záujmovej lokality, kde je umiestnené nové multifunkčné ihrisko, kde som prosil, aby 
keďže sa zmenilo umiestnenie oproti štúdii, ktorá bola realizovaná v roku 2013 a bola 
schvaľovaná na úrovni Výboru MČ Milhostov ... spracovala nová štúdia, ktorá už bude 
rešpektovať teda súčasné umiestnenie ihriska a ostatné komponenty, ktoré mali byť v rámci 
toho záujmového územia riešené, aby bola tá štúdia aktualizovaná a následne doručená do 
výboru, aby v rámci výboru mohli prejednať s obyvateľmi a prípadné ich pripomienky 
k ostatným komponentom, ktoré by mali byť do budúcna tam umiestnené. Tiež nie je 
v tlačenej časti, tak sa chcem spýtať, či sa to nejak rieši alebo tiež v rámci tohto zostalo a čaká 
na riešenie.  
 
Ing. Sabaková: 
Ja som tu požiadavku pána Ing. Bobíka preverovala, pretože mesto nedalo vypracovať ani 
nemá k dispozícii vypracovanú takúto štúdiu. Dozvedela som sa, že to bola iniciatíva členov 
alebo MČ Milhostov. Kontaktovala som potom pána Ing. Staša, lebo on v podstate 
vypracoval. Situačný plán, ktorý bol odstúpený MČ Milhostov, teda ani na meste sa 
nenachádzal, nejak sme sa k nemu dopracovali, ale tak, ako tvrdíte, teda to bol len situačný 
plán, bez kód, bez rozpočtu, bez všetkého, nič sa tam nenachádza. Čiže, ak by vyvstala 
požiadavka na jeho aktualizáciu prostredníctvom mesta, tak by sme si to museli teda zahrnúť 
aj do  nejakého plánu a pristúpiť k tomu, aby sme nejakú takúto štúdiu ako anblok objednali, 
lebo nemáme ju, ani nemáme čo obnovovať, lebo hovorím, že tam, čo my sme dostali, je to 
jeden situačný plán naozaj bez všetkého a ešte jak hovoríte nie celkom rešpektuje to, čo sa 
tam už zrealizovalo.  
 
 
 
 
 
 
 
 
Určené: 
oddelenie výstavby a majetku 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


